
Zápis ze schůze Kolejní rady 

Vážení ubytovaní a další čtenáři, dne 4.12.2024 se konala první schůze Kolejní rady (dále jen „KR“) 

v novém složení (přítomní v plném počtu) s ředitelem Správy účelových zařízení (dále jen „SÚZ“), 

panem Ing. Stanislavem Starým, vedoucím Provozního odboru, panem Jaromírem Příhodou a vedoucí 

koleje Volha, paní Evou Bartušovou, vedoucí koleje Sázava, paní Evou Kalinovou a správcem sítě 

Adamem Hanusem. Bylo probráno několik témat a návrhů, jejichž obsah je shrnut v následujících 

bodech. 

Obecné: 

• Jako každý rok dojde v únoru k úpravě ceny kolejného na základě průměrné meziroční inflace. 

Ubytovaní budou s předstihem informováni o výši. 

• Dobíjení financí na ISIC pomocí internetové platební brány je momentálně ve fázi přípravy 

Výpočetním centrem. SÚZ se rozhodl pokrýt velkou část investice do tvorby tohoto systému. 

Orientační termín spuštění byl zatím stanoven na duben. 

• Na obou kolejích dojde k doplnění ukončovacích zpráv požárních hlášení, které budou 

informovat například o tom, že se jednalo o planý poplach či že je možné se bezpečně vrátit 

do pokojů. 

• Na základě podnětů dojde na obou kolejích ke kontrole a čištění vzduchotechniky 

specializovanou firmou.  

• Plánuje se zavedení úsporných opatření pro energie (topení, čidla, centrální ovládání teploty 

atd.). Tyto opatření již byla naprojektována, nicméně do zahájení zasáhl covid. 

Volha: 

• Vedením kolejí nám byl představen projektový plán Klubovny na volných prostorech půdy 

Volhy.  

• Uvažuje se o rekonstrukci pokojů na Volze a zavedení kuchyněk na jednotlivé buňky. Tento 

projekt je nicméně velmi náročný (čas, finance, potřeba přebourat stěny a zavést přípojky). 

• Provoz předávacího boxu EVROBOX v hale Volhy se jeví jako úspěch. 

Sázava: 

• Postupná rekonstrukce chodeb se nyní přesouvá k rekonstrukci pater 3. a 4., bude vyvinuta 

snaha, aby rekonstrukce co nejméně narušila provoz na kolejích a zároveň zkouškové období. 

• V T-částech chodeb na Sázavě budou doplněny WiFi routery, aby pokryly slabší signál v této 

oblasti. 

• Na základně dobré odezvy na předávací box EVROBOX na Volze bude tento box 19.12. 

umístěn také na Sázavu. 

• S vedením kolejí byla prodiskutována možnost půjčování si konferenčního centra na Sázavě 

pro společenské akce jako např. filmové večery atd. V současné době není konferenční 

centrum nijak zvlášť vytíženo, tudíž by byla možnost ho nabídnou k rezervaci i třeba pro akce 

pořádané studentskými spolky. 
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